
 

 

 

 

 

Bestuur Vrienden van de Stadskern Zwolle 2024 

 

Peter Kamphuis, voorzitter 

 

Mijn belangstelling voor de kwaliteit van de bebouwde omgeving is in het verleden gevormd door 

mijn vakkenpakket van mijn studie sociologie in Amsterdam: planologie en sociologie van het 

Bouwen en Wonen. Tijdens en na mijn werkzame leven als organisatieadviseur heb ik talloze 

cursussen gevolgd op het gebied van architectuur en architectuurgeschiedenis. Ik ben zeer 

geïnteresseerd in de mogelijkheden van herbestemming, de harmonie tussen oud- en nieuwbouw en 

het versterken van de functie van de binnenstad. 

Komend uit een familie met architecten en een vader die een groothandel in bouwmaterialen 

bestierde, is de bouwwereld mij niet vreemd. 

Ik voel mij bij de Vrienden dan ook zeer op mijn plaats. 

Jeroen Thon, secretaris 1 

 

Als geboren en getogen Kennemerlandeer kwam ik in 1980 te wonen boven het markante pand van 

Koetsier witgoed op de hoek van de Roggenstraat-Nieuwstraat.  Als lid van de Vrienden van de 

Stadskern Zwolle ontving ik 2022 een uitnodiging om deel te nemen aan de Pluimwandeling. Op onze 

website stond toen een schets over de renovatie van de Roggenstraat. De warme ontvangst bij de 

pluimwandeling, indrukwekkende voor mij niet altijd bekende verhalen en motivaties achter de 

Pluimen en de nazit bij de Belgische Keizer als afsluiting zijn de reden van mijn kandidatuur. Als 

secretaris verwacht ik de “vak”-collega’s binnen ons bestuur te kunnen gaan ondersteunen. Mijn 

ervaring als verkoper binnen de automatisering komt daarbij mooi van pas. Tot slot is 

vrijwilligerswerk binnen verenigingen mij er met de paplepel in gestopt. 

Johan Vlaskamp, secretaris 2 

 

Als getogen Zwollenaar ben ik altijd zeer geïnteresseerd geweest in de geschiedenis en ontwikkeling 

van de stad. Het is geweldig om te beseffen dat je in de binnenstad in de voetsporen treedt van 

Zwollenaren van eeuwen geleden. Niettemin is Zwolle geen museum, maar een stad om in te leven. 

Dat vraagt om een evenwicht tussen oude en bijdetijdse elementen onder het motto: Durf te 

veranderen, maar behoud het goede! Juist het bewaken van dat evenwicht is het werkterrein van de 

Vrienden van de Stadskern, waar ik graag mijn steentje aan wil bijdragen. 

  



Peter Bloembergen, penningmeester 1 

 

Al vanaf mijn studententijd heb ik belangstelling gehad voor kunst in het algemeen en ik heb toen 

gespaard om mijn eerste zeefdruk te kunnen kopen. Daarna is mijn interesse gegroeid naar 

beeldhouwwerk, oudheden, architectuur e.d. Toen ik eind jaren 90 in centrum van Zwolle kwam 

wonen was ik onder de indruk van de oude binnenstad, maar ik zag ook veranderingen die naar mijn 

idee niet strookten met een op de toekomst gericht beleid voor leefbaarheid, groen, water, en 

verantwoord beleid voor de toekomst. In een stad waar je al meer dan 25 jaar met veel plezier 

woont wil je ook een bijdrage leveren, zodat voor de toekomst de (jongere) bewoner hier ook een 

plezierig bestaan kan gaan opbouwen in een bruisend en authentiek Zwolle. 

Vanessa Knaapen-Cuijpers, penningmeester 2 

Geschiedenis heeft altijd mijn interesse gehad. Hoe mensen wonen, werken, leven en wat ze 

belangrijk vonden. Het heeft ons gebracht waar wij nu zijn. Van het erfgoed en de cultuur die ons 

nagelaten is kunnen we leren en genieten. Hier moeten we zuinig op zijn. 

Het betekent echter niet dat we niet mee moeten gaan met de ontwikkeling en de tijd. Het betekent 

wel dat we met respect met ons erfgoed om moeten gaan. Soms impliceert dat balanceren tussen 

twee uitersten en daar een juiste keuze in maken. Uitgangspunt voor mij is daarbij dat de stad 

leefbaar moet zijn in deze tijd en geen openluchtmuseum moet worden. 

Via Vrienden van de Stadskern Zwolle wil daar graag mijn bijdrage aan leveren.  

Peter Goudswaard, redactie Nieuwsbrief 

Na mijn pensionering als architect/stedenbouwkundige bij gemeente Delft, een groot 

architectenbureau en welstand en monumentenzorg Groningen ben ik naar Zwolle verhuisd. Ik ben 

erg gesteld op de oude Hollandse steden en ook op de IJsselsteden. Mijn buurman Frank Witbraad 

(wijlen) wist van mijn bouwkundige verleden, heeft me geïntroduceerd bij de Vrienden. Ongeveer 6 

jaar geleden ben ik toegetreden tot het bestuur. Het werk is zeer divers, met uiteraard het rijke 

verleden van deze mooie stad als rode draad. Nieuwe contacten, hier opgedaan, hebben me 

geholpen de groei en bloei periodes van Zwolle te begrijpen en nog meer te waarderen. Ik hoop in de 

jaren die komen het werk in verschillende voor de ontwikkeling van de stad geëigende praatgroepen 

te vervolgen en middels foto’s, tekeningen en geschreven artikelen toe te lichten in onze eigen en 

andere publicaties. 

Patrick Rijke, redactie Nieuwsbrief 

Kort nadat ik op mijn 16de in Zwolle kwam wonen, maakte ik via een oud-bestuurslid kennis met de 

roemruchte geschiedenis van de Vrienden. Later kreeg ik als gemeenteraadslid met ruimtelijke 

ontwikkeling in de portefeuille een goed idee van de betrokkenheid van de vereniging in de 

eenentwintigste eeuw. Nadien ben ik mijn kennis van lokale politiek, beleidsvorming en de invloed 

daarop van inwoners en belangenorganisaties in gaan zetten voor de Vrienden. Daarbij breng ik 

kennis en ervaring in uit mijn loopbaan als docent, educatief auteur, redacteur en webeditor en als 

raadsadviseur. En vooral als inwoner met hart voor de stadskern, de ‘groene vingers’ en de rivieren 

van en rond Zwolle. 

 


